
Z á p i s n i c a 

zo 16. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v  D ú b r a v á ch 

zo dňa 7. októbra 2021 

 

Prítomní: 

Starostka obce: Elena Grňová 

Poslanci: Michal Greguss, Jozef Ľupták, Jolana Ľuptáková, Ing. Soňa Matunáková, PhD., 

Jozef Smutný  

Ospravedlnení: Natália Nedelková, Pavel Remeselník 

Hlavný kontrolór obce: Ing. Ivan Sivok 

 

Riaditeľka MŠ: Mgr. Iveta Stehlíková 

 

Občania: 3 viď prílohu 

 

 

 Dnešné zasadnutie obecného zastupiteľstva otvorila a viedla starostka obce Elena 

Grňová, ktorá privítala všetkých prítomných a konštatovala, že zasadnutie obecného 

zastupiteľstva bolo zvolané podľa zákona SNR č. 369/90 Zb. o obecnom zriadení v znení 

neskorších predpisov písomne s uvedením miesta, času a programu rokovania. Pozvanie bolo 

doručené včas všetkým pozvaným. 

 Konštatovala, že obecné zastupiteľstvo má 7 poslancov, z ktorých je prítomných 4, 

preto vyhlásila zasadnutie obecného zastupiteľstva za uznášania schopné. 

 Oboznámila prítomných s programom, ktorým sa bude riadiť zasadnutie obecného 

zastupiteľstva.  

   

Program:  

 
1. Otvorenie, určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice, voľba návrhovej komisie 

2. Schválenie dlhodobého prekleňovacieho úveru na predfinancovanie platieb spojených 

s projektom „Wifi pre Teba“ 

3. Schválenie predaja pozemku KN-C 2065/3 v k. ú. Dúbravy vo vlastníctve obce ako 

dôvod osobitného zreteľa 

4. Dodatok č. 1 k Prevádzkovému poriadku Zariadenia pre seniorov Dúbravy 

5. Diskusia 

6. Návrh na uznesenie 

 

 

Bod 1/ Otvorenie, určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

Voľba návrhovej komisie 

 

Dnešné zasadnutie obecného zastupiteľstva otvorila starostka obce Elena Grňová. 

Oznámila prítomným, že zasadnutie OZ bude nahrávané na diktafón. Zápisnicu zo 

zvukového záznamu vyhotoví Katarína Janoková – zamestnankyňa obce. Zvukový záznam 

bude použitý pre interné účely a po vyhotovení zápisnice bude zmazaný. Za overovateľov 

zápisnice navrhla Jozefa Ľuptáka a Jozefa Smutného.  Do návrhovej komisie navrhla pp 

Jolanu Ľuptákovú ako predsedníčku, Ing. Soňu Matunákovú, PhD. ako členku.  

 



Program bol poslancami jednohlasne schválený. 

 
Hlasovanie Počet Mená poslancov 

Za: 4 Jozef Ľupták, Jolana Ľuptáková,  Ing. Soňa Matunáková, PhD., Jozef Smutný  

 

Proti:   
Zdržali sa:   
Nehlasovali:   
Počet prítomných poslancov: 4  
Počet všetkých poslancov: 7  

 

 

Bod 2/ Schválenie dlhodobého prekleňovacieho úveru na predfinancovanie platieb 

spojených s projektom „Wifi pre Teba“ 

 

 

Referuje: Elena Grňová, starostka obce 

Pripomenula, že obec Dúbravy má podpísanú zmluvu s ministerstvom, ktoré poskytne 

dotáciu z eurofondov,  aby sa wifi mohla potiahnuť do častí obce Hradná a Želobudza. 

Obec má formou verejného obstarávania vysúťaženú firmu. Súťaž vyhrala firma Netspace, 

ktorá má v obci potiahnutú optiku a teda zabezpečuje internetové pripojenie v Dúbravách.  

Obec dostala z Prima banky indikatívnu ponuku, kde má obec vedené všetky účty. Banka 

preto poskytuje obci výhodnejšie úvery. Potrebujeme zobrať prekleňovací úver vo výške 

15000 € na jeden rok. Pani starostka vysvetlila podstatu prekleňovacieho úveru (všetky 

faktúry, ktoré vystaví firma Netspace, preplatí Prima banka; následne po predložení 

všetkých podkladov ministerstvu, budú výdavky preplatené obci a obec financie vráti 

Prima banke). Mesačný úrok za poskytnutie úveru je 12,92 €. Indikatívna ponuka Prima 

banky tvorí prílohu zápisnice. 

Prekleňovací úver poslanci jednohlasne schválili. 

 
Hlasovanie Počet Mená poslancov 

Za: 4 Jozef Ľupták, Jolana Ľuptáková,  Ing. Soňa Matunáková, PhD., Jozef Smutný  
 

Proti:   
Zdržali sa:   
Nehlasovali:   
Počet prítomných poslancov: 4  
Počet všetkých poslancov: 7  

 

Vzhľadom k tomu, že k bodu programu č. 3 Schválenie predaja pozemku KN-C 2065/3 v k. 

ú. Dúbravy vo vlastníctve obce ako dôvod osobitného zreteľa je potrebný 3/5 súhlas 

poslancov OZ, pani starostka bod 3 preskočila a ďalej sa pokračovalo v bode 4. 

 

Bod 4/ Dodatok č. 1 k Prevádzkovému poriadku Zariadenia pre seniorov Dúbravy 

 

Referuje: Elena Grňová, starostka obce 

 

Prevádzkový poriadok je schválený Regionálnym úradom verejného zdravotníctva, no 

vzhľadom na súčasnú situáciu spojenú s pandémiou Covid 19, musíme mať zabezpečenú 



alternatívu na izoláciu nakazených ľudí od ostatných. Izolačná izba je v zariadení zriadená 

s max. 2 lôžkami a v prípade širšej nákazy bolo nutné nájsť riešenie aj pri vyššom počte 

nakazených. Z tohto dôvodu sa na v prípade nakazenia 5 osôb vyčlení bunka v sektore B, 

ktorej súčasťou je dvojposteľová a trojposteľová izba s vlastným sociálnym zariadením. 

Návrh Dodatku č. 1 k Prevádzkovému poriadku tvorí prílohu zápisnice. 

 

Dodatok č. 1 k Prevádzkovému poriadku berie obecné zastupiteľstvo na vedomie.  

 
Hlasovanie Počet Mená poslancov 

Za: 4 Jozef Ľupták, Jolana Ľuptáková,  Ing. Soňa Matunáková, PhD., Jozef Smutný  
 

Proti:   
Zdržali sa:   
Nehlasovali:   
Počet prítomných poslancov: 4  
Počet všetkých poslancov: 7  

 

 

 

Bod 5/ Diskusia 
 

o  pani starostka informovala prítomných o možnosti vybudovania - zoficiálnenia 

cyklotrasy z Hradnej cez Iviny s možnosťou pokračovania až na Kaľamárku, ktorá bola 

v minulosti v návrhu BBSK, no nebola schválená; s cyklotrasami je spojená možnosť 

vybudovania oddychových zón pre cyklistov, ako aj obyvateľov v prípade 

nepriaznivého počasia 

o  cez BBSK je možnosť získať finančné prostriedky aj na pamiatky; stačí, keď si OZ 

v obci určí nejaké pamiatky, napr. starobylé budovy, kríž, kaplnka...; obec potom môže 

požiadať o prostriedky na obnovu týchto pamiatok 

o  JPÚ – informovala, že na základe podania anketových lístkov, vyjadrili vlastníci 

záujem o JPÚ v podiely viac ako 55 % výmery pozemkov, čo je dosť na to, aby sa 

pozemkové úpravy mohli realizovať;  

 

o  pp Ing. Matunáková, PhD. sa informovala, či by bolo možné v mesiaci december 

dostať finančnú správu ZSS – aký je záujem klientov o umiestnenie; či má ZSS 

zriadený vlastný bankový účet; ako to bude prebiehať, ak ZSS nebude disponovať na 

účte dostatočným množstvom fin. prostriedkov, či to bude potom dotovať obec zo 

svojho rozpočtu;  p. starostka jej odpovedala, že všetky požadované informácie budú 

poslancom poskytnuté vedúcou ZSS v mesiaci december 

o  pp sa ďalej informovala, ako sa bude na Ivinách riešiť separovaný odpad, keďže sú 

nádoby na plasty plné a psy voľne položený odpad roznášajú; navrhla dať vrecia na 

plast do obchodu, aby sa mal voľne pohodený odpad kde dávať; p. starostka 

informovala, že sa môže nádoba na odpad zobrať do nájmu od spoločnosti Marius 

Pedersen, ak je ju pri obchode v Ivinách ešte kde umiestniť;  

 

o  pp. Smutný navrhuje dať deťom klub mladých, aby si mali kde vypĺňať voľný čas,  

lebo sú zo všetkých verejných miest vyháňaní, prípadne im poskytnúť priestory 

kultúrneho domu, kde by mohol byť umiestnený napr. pingpongový stôl; p. starostka 

argumentovala, že všade, kde sa nachádzali, ostával za nimi neporiadok; p. riaditeľka 

MŠ sa vyjadrila, že deti od ničenia verejného majetku nezastavila ani bezpečnostná 



kamera; všetci zúčastnení na tejto téme sa zhodli na tom, že treba u detí zistiť, o aké 

aktivity by mali záujem a nájsť pre nich dospelú osobu ochotnú venovať im svoj voľný 

čas 

 

o pp Ing. Matunáková, PhD. sa informovala, ako pokročilo rokovanie ohľadne obecnej 

studne v časti Kút; pp Greguss sa vyjadril, že je ochotný pozemok, kde sa studňa 

nachádza darovať obci, no nie je ochotný platiť geometrický plán, na čo mu p. starostka 

odpovedala, že geometrický plán dá urobiť obec 

o  ako ďalšiu pripomienku mala pp, že zápisnica nie je napísaná podrobne, preto žiada, 

aby zápisnica obsahovala všetko, čo sa na zasadaní povie; taktiež považuje za 

nevhodné, aby sa po napísaní zápisnice zápis hneď mazal pretože neexistuje dôkaz 

o tom, čo sa na zastupiteľstve povedalo;  konkrétne mala na minulom zasadnutí OZ, 

konkrétne v časti Diskusia otázky týkajúce sa JPÚ, ktoré neboli do zápisnice prepísané; 

vyjadrila svoj nesúhlas, že v zápise nebol jej názor na to, že by bolo treba urobiť 

analýzu, koľko fin. prostriedkov bude musieť obec vynaložiť na tento projekt, koľko 

prostriedkov a za akú dobu to obci prinesie;  podľa nej nemusí zápisnica obsahovať 

spory medzi obyvateľmi, ktoré občania riešia na zasadaní OZ; p. Ing. Sivok – hlavný 

kontrolór navrhol, aby sa zvukový záznam uchoval do najbližšieho konania OZ pre 

prípad reklamácie zápisnice a poznamenal, že diskusia by mala byť písaná v odrážkach 

 

 

Keďže medzičasom prišiel na zasadnutie aj pp Greguss, mohlo sa prejsť k bodu programu 

č. 3 

 

Bod 3/ Schválenie predaja pozemku KN-C 2065/3 v k. ú. Dúbravy vo vlastníctve obce 

ako dôvod osobitného zreteľa 

 

 

Referuje: Elena Grňová, starostka obce 

 

Jedná sa o pozemok ktorí bol na základe záujmu o kúpu rozdelený na dve časti, nakoľko 

mal viac ako 2000 m2. Prvú časť manželia Holíkovci odkúpili v roku 2020 a majú záujme 

aj o jeho druhú časť. Na uvedenom pozemku bude zriadená ťarcha, nakoľko sa na ňom 

nachádza hydrant. OZ sa dohodlo, že pozemok bude záujemcom predaný v cene 10€ za 

m2. Dôvod hodný osobitného zreteľa je daný tým, že sa pozemok nachádza 

v bezprostrednom susedstve s rodinným domov, kde kupujúci bývajú, pozemok dlhodobo 

udržiavajú a užívajú. 

 

Predaj pozemku vo vlastníctve obce poslanci jednohlasne schválili. 

 
Hlasovanie Počet Mená poslancov 

Za: 
5 Michal Greguss, Jozef Ľupták, Jolana Ľuptáková,  Ing. Soňa Matunáková, 

PhD., Jozef Smutný  

 

Proti:   
Zdržali sa:   
Nehlasovali:   
Počet prítomných poslancov: 5  
Počet všetkých poslancov: 7  

 



Bod 6/ Návrh na uznesenie 

Uznesenia boli schvaľované postupne podľa jednotlivých bodov. 

 

I. Overovateľ: 

Jozef Ľupták 

II. Overovateľ: 

Jozef Smutný 

 

 

 

  Elena Grňová 

 starostka obce 

 


